
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 9/11 2022  

kl. 18:00-20:30 på afdeling Kjellerup 
 

Indbudte: 

Forældrerepræsentanter: Line Boye Nielsen, Mette Hulmand Maul, 

Michael Neigaard Nielsen, Morten Brun Madsen, Nikolaj Majbækgaard, 

Sigrid Cecillie Juel Hansen, Vibeke Mikkelsen, Lasse Reuter, Mariane 
Fjendbo og Marianne Weigelt Kristensen. 

Medarbejderrepræsentanter: Marit Hughes, Nanna Larsen og Mette 

Skytte. 
Elevrepræsentanter:Emilie Lund Filtenborg og Magnus Nørgaard 

Jørgensen. 

Ledelsesrepræsentanter: Thomas Vestergaard Rasmussen og Kewin 
Hvidt Larsen. 
 

Mødeleder: Sice 

 

 

Referent: Thomas Vestergaard Rasmussen 
 

Afbud: Nikolaj, Michael, Vibeke, Lasse, Mette & Marianne. 
 

 

  



Dagsorden 

 

Godkendelse af dagsorden og referat (kl.18.00). 

Ansvar for punktet: Sice  

Referat 

- Udsat – referatet udsendes efter dette møde sammen med ref. Fra dette møde       

 

Præsentation af skolebestyrelsesmedlemmer og skolen (kl. 

18.05). 

Formål 

Vi prøver igen, da vi havde stort forfald sidste gang. Så igen en kort præsentation af hvert 

medlem af skolebestyrelsen. Forbered gerne et par ord om hvem du er (navn, 

børn/tilknytning, arbejdsområde, hvorfor er du med i Skolebestyrelsen?). Du har mellem 1-2 

minuttter til det. 

Herefter præsenterer Kewin skolen generelt og derefter hvilke overordnede mål skolen 

arbejder med. 

Ansvar: Sice 

Referat 

- Stikord fra præsentationsrunden: 

➢ Vil gerne involvere sig i skolen, støtte og bakke op om skolen 

➢ Sikre børnene en kortere skoledag fremover – vigtigt at det også bliver fortalt til 

kommende forældre, at vi har valgt at afkorte skoledagen og have flere 2-

voksen-lektioner i stedet for. 

➢ Fokus på bæredygtighed bredt forstået 

 

Dialogforum (kl. 18.25) 

Formål 

Jeg giver et kort referat fra mødet i dialogforum. Vi havde udfyldt spørgsmålene til den videre 

proces sidste gang. 



Ansvar: Kewin 

Referat 

- Kewin deltog fra Trekløverskolen: Budgetter man kan regne med + mistrivsel var det 

gennemgående optagethed i alle 7 grupper til dialogforum for skolerne med det 

politiske udvalg. 

 

Principper - hvilke har vi og hvilke mangler vi? (kl.18.35). 

Formål 

Vi diskuterede på sidste møde, hvilke principper vi har og hvilke vi mangler ift. 

folkeskoleloven.  

Nuværende: 

Princip for undervisningens organisering 

Princip for lejrskoler 

Princip for skolehjemsamarbejde 

Principper for elevråd 

Princip for røgfri skoletid 

Trivsel og antimobbestrategi 

Mangler: 

Fra Folkeskoleloven: 

-Adgangen til at opfylde undervisningspligten ved at deltage i undervisningen i den kommunale 

musikskole eller ved eliteidrætsudøvelse i en idrætsforening, jf. § 33, stk. 9. 

-Underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen. 

-Arbejdets fordeling mellem lærerne. 

-Fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, udsendelse i praktik m.v. 

-Skolefritidsordningens virksomhed. 

 

Vi skal prioritere, hvilke vi gerne vil have i år og hvilke vi gerne vil have fremover. 

Ansvar: Sice 

Referat 

- Sice gennemgik hvad der lå på hjemmesiden og hvilke der mangler. 

- Det store fokus i SB har været fusionen og pædagogik, så det er ikke mange principper 

der har været fokus på udover antimobbestrategien. 

- Vigtigt at være bevidst om at et princip ikke er en retningslinje.  



- Sice foreslog at Kewin kom med et udkast til information til hjemmene / ensartethed i 

f.eks. ugebreve, så f.eks. forældre med børn på 3 årgange, ikke oplever 3 vidt 

forskellige løsninger. / udbytte af undervisning eventuelt kædet sammen med 

meddelelsesbogen (Medio jan / feb) + arbejdets fordeling blandt personalet (Medio dec/ 

jan) 

- SB er klar til selv at lave et udkast til princip for samarbejde med musikskoler og SFO. 

- De øvrige principper bliver tænkt med i årshjulet fremadrettet. 

 

Årshjul (kl.19.10) 

Formål 

På formødet har vi diskuteret, hvordan årshjulet ser ud. Vi har brug for at hele 

skolebestyrelsen kan godkende det. 

Ansvar: Sice 

Referat  

- Udsat til næste møde incl. Brainstorm på hvilke informationer der er relevante for både 

nye og ”gamle” forældre + hvor de bliver lagt på Aula og hjemmesiden – evt. med en 

kort video om hvor man finder div. informationer. 

Bilag 

Årshjul 2022-23 

 

Kontaktforældre (kl.19.25) 

Formål 

Vi har besluttet, at vi skal være kontaktforældre for klasser på Trekløverskolen. Nu skal vi så 

have fordelt klasserne mellem os. Forbered gerne de klasser, hvor du tænker det giver 

mening. 

Desuden skal vi have afklaret, hvad vores rolle skal være. Se bilag med forslag til 

Kontaktforældre, hvad er det? 

Ansvar: Sice 

Referat  

- Kewin tjekker hvad der ligger af oplysninger på hjemmesiden af kontaktoplysninger, så 

det er de relevante der fremgår på hjemmesiden – ligeledes at vi tilstræber en 

ensartethed på hjemmesiden og at div. link virker. 



- Kewin følger op på at informationsfolder til nye forældre bliver klar til uddeling til mødet 

for nye forældre på mødet i juni, hvor kommende elever og forældre er inviteret til et 

fyraftensmøde på den afdeling de skal begynde på efter sommerferien. 

- Sice afklarer med de forældrevalgte i SB, hvem der er kontaktperson på årgangene i 

afd. Kjellerup og som medvirker ved forældremøder. 

Bilag 

Oversigt over alle klasser på Trekløverskolen 

 

Budget 2023 (kl. 19.45) 

Formål 

Kort afklaring, hvordan de nyeste forudsætninger ser ud for 2023. 

Ansvar: Kewin 

Referat 

- Kewin gennemgik hovedpunkterne i de politiske beslutninger vedr. budget 2023. 

 

Fleksibel sommerferiepasning i SFO'en (kl. 19.55) 

Formål 

Kort afklaring, hvordan de nyeste forudsætninger ser ud for 2023. 

Ansvar: Hans og Thomas 

Referat 

- Thomas ridsede baggrunden op – hidtil har SB prioriteret fælles tilbud på 

Trekløverskolen på skift i alle 3 afdelinger med personaler fra alle 3 afdelinger, særligt 

først på ugen, for at fremme tryghed for børn & forældre – det drejer sig om uge 7 i 

Sjørslev, uge 27 i Kjellerup & uge 42 i Vinderslev - på de øvrige undervisningsfrie dage 

er der åbnet i alle 3 afdelinger. 

- I de tre lukkeuger, som man kan i løbet af de 3 sammenhængende lukkeuger i 

sommerferien = uge 28-29-30 er det bestemt, at der laves fælles pasning på 

institutioner i område nord. Trekløverskolen samarbejder med skolerne i Ans & 

Thorning og daginstitutioner i Gl. Kjellerup kommune, har haft et fælles tilbud på 

lukkedagene som udover de 3 lukkeuger i sommerferiens også indbefatter de 3 

hverdage i påsken + fredag efter Kristi himmelfart og hverdagene imellem jul og nytår 

- Her i skoleåret 22-23 er der åbnet i Levring børnehus på lukkedagene. 

- For de kommende år ligger følgende i kommunens plan:  

- i 23-24 er det i Troldhøj, 24-25 Kjellerup, 25-26 Kjellerup, 26-27 Troldhøj. 

- Der gives udtryk for, at nogle børn kan være utrygge, når de skal passes andre steder. 

SB ønsker at der fremadrettet bliver udsendt info om hvem der er på arbejde og hvad 

der er planlagt af aktiviteter til tilmeldte børns forældre, i forbindelse med lukkeugerne 



og i de uger der er fælles ferie-SFO på tværs af Trekløverskolen, så børnene kan 

forberedes på bemandingen i passeugerne. 

- Der er et ønske fra skolebestyrelsen om, at dette punkt tages op på et 

skolebestyrelsesmøde igen. 

 

Orientering (Kl.20.05) 

Formål 

• Ledelsen 

• Hvad sker der på skolen?  

• Elevrådet 

Ansvar: Kewin  

Referat 

- Elevråd – ønsker mere bevægelse i hverdagen + ens mobiltelefonpolitik, derfor ønsker 

de at SB skal genbesøge den retningslinje. 

- Fremadrettet skal elevrådet på som et af de første punkter på dagsordenen. 

Skriftlig orientering fra Thomas: 

- Thomas orienterede om at hverdagen kører med ledelsesopgaver på alle 3 matrikler, 

opgaven med modtageklasserne er spændende, men fylder en del med ansættelser / 

holddeling / børnene kommer med forskellige skolekulturer / stor gruppe af en 

nationalitet + + pt. 4 andre nationaliteter med 1 el. 2 elever.  

 

- Ca. 20 elever fra modtageklasserne går i Vinderslev SFO, som er gået fra 29 sidste år 

til 57 i år = mere støj har flere børn og forældre reageret på - arbejder pt. på at 

genåbne klublokalet, så de ældste fra 3.kl. / 10 år får et fristed uden de små.  

 

- I Sjørslev er de ved at finde en ny rytme i fritidsdelen, hvor vi har lukket klubben, som 

lå oven på Sognegården og har indrettet et lokale til de ældste nede ved indskolingen, 

så de 45 indskolingsbørn & 22 fra mellemtrinnet har fælles værksteder og aktiviteter.  

 

- Kjellerup har 177 indskrevne, hvoraf de 150 går i indskolingen og 27 fra mellemtrinnet, 

der arbejdes der på at få skolehallen mere i spil som en del af eftermiddagens 

fritidstilbud. 

 



Meddelelser (Kl.20.20) 

Formål 

Ansvar: Sice  

Referat 

 

Eventuelt (Kl. 20.25) 

 

Kommende punkter 

Opfølgning på aldersblanding afd. Sjørslev/Vinderslev 

Fælles dage på hele skolen 

S/H-samarbejde (kommunikation) 

Meddelelsesbog,  

Kommende mødedatoer 

8/12 – Vinderslev 

16/1 – Sjørslev 

23/2 – Kjellerup 

21/3 – Vinderslev 

26/4 – Sjørslev 

24/5 – Kjellerup 

15/6 – Vinderslev 

 


